
Darázs Lénárd szerint régóta zajlanak egyeztetések a HUN-REN négy kutatóintézetének
elcsatolásáról, az ELTE pedig nem bekebelezni, hanem megmenteni szeretné azokat. Úgy
gondolja, hogy vannak, akik most a kutatókat akarják egymásnak ugrasztani, az érdemi
részletekre pedig senki nem kíváncsi. Interjú.
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